



YAYASAN PEMBANGUNAN EKONOMI ISLAM MALAYSIA

TENDER TERBUKA

BUTIRAN TENDER	SYARAT PENYERTAAN TENDER	TARIKH DAN MASA PENJUALAN DOKUMEN PELAWAAN TENDER	HARGA JUALAN DOKUMEN PELAWAAN TENDER	TARIKH TUTUP TENDER
<p>No. Tender: YAPEIM/DSDI-SPO/TB(YL) - 004/24</p> <p>TENDER TERBUKA CADANGAN PENGUBAHSUAIAN DALAMAN 10 UNIT KEDAI PEJABAT SEDIA ADA KEPADA SEBUAH “TRAVELODGE” (49 BILIK) DI ATAS LOT 24029-24038, JALAN BUKIT SENYUM, LENGGONG PERAK DARUL RIDZUAN</p> <p>Pelawaan adalah berdasarkan kepada kategori seperti berikut:</p> <p>i. Bangunan: (B04)</p> <p>ii. Mekanikal: (M01,M02,M15,M20,M22)</p> <p>iii. Elektrikal: (E04,E07,E08,E11,E17)</p>	<p>Petender wajib memenuhi syarat berikut:</p> <p>i. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Gred 5 dan ke atas.</p> <p>ii. - Mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), CIDB; atau -Sijil Pendaftaran Kontraktor Kerja, Bekalan dan Perkhidmatan;</p> <p>iii. Terbuka kepada kontraktor yang berdaftar di Negeri Perak SAHAJA</p> <ul style="list-style-type: none">• TEMPOH SAH SIJIL HENDAKLAH TIDAK KURANG DARI 31 DISEMBER 2024• KONTRAKTOR YANG DIGANTUNG PENDAFTARAN OLEH CIDB TIDAK DITERIMA.	<p>Tarikh penjualan dokumen pelawaan tender:</p> <p>Bermula 7 November 2024 sehingga 20 November 2024</p> <p>Isnin – Khamis:</p> <p>8.00 pagi – 1.00 tengah hari 2.00 petang – 4.00 petang</p> <p>Jumaat:</p> <p>8.00 pagi – 12.15 tengah hari 2.45 petang – 4.00 petang</p> <p>Tempat:</p> <p>(i)Pusat Pentadbiran YAPEIM Negeri Perak</p> <p>No. 691(A), Taman Medan Tasek, Jalan Kuala Kangsar, 31400 Ipoh, Perak Darul Ridzuan</p> <p>(ii) Sesi Lawatan Tapak Projek</p> <p>7 November 2024 (Jam 10.00 Pagi)</p>	<p>i. Harga dokumen pelawaan tender:</p> <p>RM51.00</p> <p>ii. Bayaran secara <i>online</i>:</p> <p>https://pay.yapeim.my/Tender-Cadangan-Ubahsuai-10-Unit-Premis-Sediada-kpd-Sebuah-Travelodge-49-Bilik-di-Lenggong</p> <p>“Yayasan Pembangunan Ekonomi Islam Malaysia”</p>	<p>Tarikh Tutup Tender:</p> <p>21 November 2024</p> <p>Masa:</p> <p>12.00 tengah hari</p> <p>Tempat Serahan Dokumen Tender:</p> <p>Pusat Pentadbiran YAPEIM Negeri Perak</p> <p>No. 691(A), Taman Medan Tasek, Jalan Kuala Kangsar, 31400 Ipoh, Perak Darul Ridzuan</p>



YAYASAN PEMBANGUNAN EKONOMI ISLAM MALAYSIA

TENDER TERBUKA

1. Satu Syarikat hanya dibenarkan untuk membuat satu pembelian dokumen pelawaan tender. Pelawaan hanya akan dibuka seperti tarikh dan waktu yang dinyatakan di atas. Penama yang ditauliahkan di dalam sijil pendaftaran seperti di syarat penyertaan atau wakil syarikat adalah dibenarkan untuk membeli Dokumen Pelawaan Tender. Sila bawa Bersama sijil pendaftaran asal dan Salinan serta Surat Wakil Kuasa bagi tujuan semakan pihak urusetia. Hanya petender yang masih dalam tempoh sah laku sijil pendaftaran sahaja yang akan dipertimbangkan kelulusan untuk pembelian dokumen pelawaan tender.
2. Syarikat yang ingin memasuki tawaran di atas dikehendaki membayar secara atas talian di <https://pay.yapeim.my/Tender-Cadangan-Ubahsuai-10-Unit-Premis-Sediada-kpd-Sebuah-Travelodge-49-Bilik-di-Lenggong> berjumlah RM51.00 atas nama Yayasan Pembangunan Ekonomi Islam Malaysia sebagai bayaran Dokumen Pelawaan Tender (Dokumen dijual dalam bentuk *soft copy*). Bukti pembayaran hendaklah disertakan bersama semasa membeli dokumen tender. Bayaran ini tidak akan dikembalikan dan pembayaran secara tunai atau cek tidak akan diterima.
3. Dokumen tender tidak akan dikeluarkan selepas tamat tempoh tersebut di atas. Dokumen Pelawaan Tender yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan dimasukkan ke dalam peti tender di alamat:

**PUSAT PENTADBIRAN YAPEIM NEGERI PERAK
NO. 691(A), TAMAN MEDAN TASEK,
JALAN KUALA KANGSAR,
31400 IPOH,
PERAK DARUL RIDZUAN**

4. Dokumen Pelawaan Tender yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan dan YAPEIM tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier.